
زمان نقل و انتقالات زمستانی تقریبا نزدیک است و با توجه به اینکه 
یاد  یکن مصدوم دارد و امکان خروج آنها از لیست ز پرسپولیس دو باز
ی  است خیلی زود گمانه زنی در مورد جانشینی آنها در فضای مجاز
گل محمدی در نظر دارد  مطرح شده است. مخصوصا اینکه یحیی 
تیمش را برای نیم فصل دوم تقویت کند و به خاطر همین است که او هر 
بار در نشست خبری اشاره غیر مستقیم به این موضوع می کند. او یک بار 
از نداشتن مهاجمی گلزن در خط حمله تیمش صحبت کرده، بار دیگر 
صحبت از پتانسیل نه چندان بالای نبیل باهویی و شهاب زاهدی می کند 
و قبل از بازی با سپاهان صحبت از این کرد که سر باشگاهش در فصل 
نقل و انتقالات تابستانی کلاه رفته است از این جهت که تیم های رقیبش 
توانستند بازیکنان مدنظرشان را جذب کنند، اما پرسپولیس به هر دلیل که 
عمده ترین آن سقف بودجه بود، نتوانست همه بازیکنانی که می خواست 
را به خدمت بگیرد. یحیی خوب می داند که هواداران پرسپولیس از او 
انتظار قهرمانی دوباره و صعود به مراحل بالاتر لیگ قهرمانان دارند و اگر 
اتفاقی غیر از این رخ دهد با واکنش های منفی مواجه خواهد شد، از این 
رو سخت به دنبال این است تا نیم فصل آن طور که باید تیمش را در چند 

پست تقویت کند. 

   لوکادیا مدنظر باشگاه نیست
در چند روز اخیر در فضای مجازی صحبت های  زیادی در مورد اینکه یحیی 
به دنبال بازگرداندن یورگن لوکادیا است، مطرح شده که با پیگیری از باشگاه 
پرسپولیس با خبر شدیم که در حال حاضر این باشگاه هیچ برنامه ای برای 
بازگرداندن این بازیکن ندارد. واقعیت امر این است که باشگاه پرسپولیس در شرایط 
فعلی به خاطر مشکلات مالی بیشتر به دنبال این است تا طلبش از لوکادیا را بگیرد. 
این بازیکن و باشگاه چینی اش تقریبا یک هفته دیگر مهلت دارند تا بدهی 324 
هزار دلاری خود به پرسپولیس را پرداخت کنند. اتفاقی که اگر رخ ندهد باشگاه 
چینی پنجره نقل و انتقالاتش بسته خواهد شد و لوکادیا هم تا زمان پرداخت این 
پول نمی تواند هیچ قراردادی با باشگاه دیگری امضا کند. براساس آنچه در خبرها 
آمده باشگاه چینی لوکادیا به خاطر مشکلات زیاد مالی در آستانه انحلال است 
و در چنین شرایطی طبیعی است که توان پرداخت طلب باشگاه پرسپولیس را 
نداشته باشد، اما لوکادیا اگر قصد ادامه دادن به فوتبالش را داشته باشد محکوم به 
پرداخت این پول است. این گونه در فضای مجازی مطرح شده است که لوکادیا 
تمایل دارد به جای پرداخت طلبش به پرسپولیس یک نیم فصل برای این تیم 
بازی کند، درحالی که او کوچک ترین درخواستی در این مورد از باشگاه پرسپولیس 
نداشته و مسائل مطرح شده فقط در حد حرف است. مساله دیگر اینکه لوکادیا 
در دفاعیه خود در پرونده شکایتی اش از پرسپولیس آنقدر در مورد کشور ایران بد 
گفته است که طبیعتا خودش هم روی بازگشت ندارد و از طرفی بعید است که 

اجازه بازگشت به او داده شود. 

         بشار قرارداد دارد، نوراللهی راضی است
بشـار رسـن در زمـان سـرمربیگری گل محمـدی در پرسـپولیس بـود کـه تصمیـم 
بـه تـرک ایـن باشـگاه و رفتـن بـه تیـم القطـر را گرفـت. او بـا قـراردادی سه سـاله بـه 
این باشـگاه رفت که بعد از اتمام آن نیز برای یک فصل دیگر در این باشـگاه 
، نـه یحیـی گل محمـدی  ماندنـی شـد. بـه گفتـه مدیـر برنامه هـای ایرانـی او
یکـن شـده و نـه خـود او صحبتـی در ایـن مـورد کـرده  خواسـتار بازگشـت ایـن باز
اسـت. ضمـن اینکـه بشـار تحـت قـرارداد باشـگاه القطـر اسـت و در پایـان ایـن 
فصـل در مـورد آینـده فوتبالـی اش تصمیـم خواهـد گرفـت. ایـن شـرایط را تقریبـا 
احمـد نوراللهـی هـم دارد. او ایـن فصـل راهـی تیـم الوحـده امـارات شـد و از 
شـرایط خـود نیـز در ایـن باشـگاه رضایـت دارد. هافبـک سـابق پرسـپولیس 
در آخریـن فصـل حضـورش بـا ایـن تیـم بـا یحیـی در مقطعـی بـه مشـکل خـورد 
و چنـدان مشـتاق کار کـردن دوبـاره بـا ایـن مربـی نیسـت. ضمـن اینکـه او در 
تابستان قراردادی دو ساله با الوحده امضا کرد و برای جدایی باید دو طرف به 
توافق برسند. در نتیجه نه بشار و نه نوراللهی در زمستان پیش رو قرار نیست 
سـرخپوش شـوند و اخبـار منتشـر شـده در مـورد بازگشـت آنهـا بـه پرسـپولیس 

شـایعه ای بیش نیسـت. 

   گل محمدی در 3 پست بازیکن می خواهد
سرمربی پرسپولیس به دنبال تقویت تیمش در سه 
پست است، اما اینکه شرایط مالی این باشگاه این 
اجازه را به وی دهد یا نه، مشخص نیست. یحیی 
به دنبال این است تا یک جانشین مطمئن برای 
علیرضا بیرانوند داشته باشد. در فشردگی بازی های 

لیگ و در پیش بودن جام ملت ها طبیعی است 

که علیرضا بیرانوند در خطر مصدومیت دوباره یا خستگی زیاد باشد و باید به 
گل محمدی حق داد که نگران نداشتن یک دروازه بان مطمئن برای تیمش باشد. 
پست دیگری که گل محمدی اعتقاد دارد با کمبود بازیکن مطمئن مواجه است، 
دفاع چپ بوده و به این خاطر او فرصت استراحت دادن به علی نعمتی را ندارد. 
البته پرسپولیس، احمدی جوان را در این پست دارد که هنوز یحیی به او فرصت 
بازی نداده است. اما خط حمله جایی است که سرمربی سرخپوشان بیشتر از هر 
پست دیگری به دنبال تقویت آن است. جایی که شهاب زاهدی و نبیل باهویی 
بازی می کنند و هیچ کدام هنوز نتوانسته اند اعتماد سرمربی خود را جلب کنند. 
یحیی حتی حاضر است یکی از این دو مهاجم مخصوصا نبیل باهویی را نیم فصل 
کنار بگذارد تا شرایط برای حضور مهاجم جدید خارجی فراهم شود. موردی که 

باشگاه پرسپولیس چندان از آن استقبال نمی کند. 

   سقف پرسپولیس چقدر جا دارد؟
پرسپولیس برای تقویت خود در نیم فصل باید نیم نگاهی هم به سقف بودجه اش 
داشته باشد. مدیریت این باشگاه مدعی است که سقف بودجه شان هنوز پر نشده 
و تقریبا تا 15 میلیارد تومان جا دارد. اما اینکه سازمان لیگ چه شرایطی برای تیم هایی 
که به دنبال تقویت تیم شان هستند، دارد هنوز مشخص نیست. مخصوصا 
یکن مصدوم دارند و  تیم هایی که باز
مجبور خواهند بود نفراتی را جانشین 
آنها کنند. قدر مسلم آیین نامه تنظیم 
شده از سوی کارگروه ناظر بر سقف 
بودجه باشگاه ایرادات زیادی دارد 

که باید برطرف شود. 

بررسیبرنامههایپرسپولیسبراینقلوانتقالاتزمستانی:لوکادیانه،پولشرامیخواهند

خبری از بازگشت نوراللهی و بشار نیست

مرتضیکرمانیمقدمدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:سپاهانبهخاطرنیمکتقویتربرندهبازیشد

برخی ستاره های پرسپولیس افت عجیبی کرده اند
حساس ترین بازی هفته دهم را تیم های سپاهان و پرسپولیس 
برگزار کردند که شاگردان مورایس با یک بازی بهتر و تهاجمی تر 
توانستند سه امتیاز این مسابقه را برای خود کنند. پرسپولیس که 
در سه بازی قبل خود موفق به کسب پیروزی نشده بود در این مسابقه هم نتوانست 
عملکرد خوبی را از خود ارائه دهد و نشـــان داد دچار افت عجیبی شـــده اســـت. 
در آن سو طلایی پوشان  انگیزه زیادی برای شکست طلسم نبردن پرسپولیس در 
ورزشـــگاه نقش جهان را داشـــتند و درنهایت هم به هدف خود رسیدند. مرتضی 
کرمانی مقدم در گفت وگو با »فرهیختگان« درمورد این بازی گفت: »در نیمه اول 
بازی متعادلی را از سوی هر دو تیم شاهد بودیم و جز در یکی، دو صحنه دروازه ها 
زیاد تهدید نشد. هرچند در این نیمه شهاب زاهدی اگر باهوش بود می توانست 
از موقعیت ایده آلش در محوطه جریمه سپاهان استفاده بهتری کند. اما در نیمه 
دوم شـــرایط فرق کرد و هر چه از این نیمه گذشـــت تیم ســـپاهان بر بازی مسلط تر 

شد و درنهایت هم به گل رسید.« 

وی با تاکید بر اینکه تعویض های ســـپاهان چاره ســـاز بود، یادآور شد: »در چنین 
بازی های نزدیک و سنگینی تعویض هایی که مربیان انجام می دهند تعیین کننده 
هستند. اگر بخواهیم نیمکت دو تیم را با هم مقایسه کنیم باید گفت سپاهان یک سر 
و گردن شرایط بهتری نسبت به پرسپولیس داشت. شما دیدید وقتی شهریار مغانلو 
به زمین آمد خط حمله سپاهان قدرتش دوبرابر شد، درحالی که در این سمت دست 
یحیی حسابی بسته بود و بازیکنی روی نیمکت نداشت که نقش تعیین کننده ای 
داشته باشد. شاید به همین خاطر بود که پرسپولیس برای مساوی به زمین آمده 
بود و یحیی می دانست تیمش زور بردن سپاهان را با این نفرات نخواهد داشت.« 
پیشکسوت پرسپولیس با بیان اینکه سپاهان از نظر مهره بهترین تیم فعلی لیگ 
است، عنوان کرد: »هنوز هم برایم عجیب است که سپاهان چطور با سقف 350 
میلیارد این همه بازیکن ستاره در تیمش جمع کرده است. هم من و هم شما می دانیم 
که شرایط به چه شکل بوده و  ای کاش باشگاه ها در شرایطی برابر در فصل نقل و 
انتقالات فعالیت می کردند. واقعیت امر این است که سپاهان نیمی از مهره های 

شاخص لیگ برتر را در تیمش جمع کرده تا حدی که بازیکنانی مثل عیسی آل کثیر 
و کاوه رضایی فرصت بازی در این تیم نصیب شان نمی شود. به هرحال این بازی 
گذشت و سپاهان توانست بعد از 17، 18 سال پرسپولیس را در اصفهان شکست 
دهد. اما هواداران ناراحت نباشند؛ چراکه لیگ هنوز ادامه دارد و فرصت برای جبران 
بسیار است.« کرمانی مقدم در خاتمه خاطرنشان کرد: »پرسپولیس از مصدومیت 
مرتضی پورعلی گنجی، یاسین سلمانی و وحید امیری ضربه زیادی خورد. برخی 
بازیکنان این تیم هم نمی دانم به خاطر مصدومیت است یا بیماری دچار افت 
، ترابی، صادقی  عجیبی شـــده اند. بازیکنانی مثل کنعانی زادگان، اسماعیلی فر
... به یکباره افت کرده اند. در چنین شرایطی مربی باید نیمکت قوی داشته باشد  و
تا از آنها استفاده کند. امیدوارم باشگاه پرسپولیس به جای خرید مهاجم بنجل 
، سه پست  خارجی یک مهاجم درست و حسابی در نیم فصل جذب کند. در دو
دیگر هم تیم نیاز به تقویت دارد در غیر این صورت نه در لیگ قهرمانان، بلکه در 

لیگ داخلی هم به جایی نخواهد رسید.« 
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

بعدازکسرامتیازومساویوباختمقابلشمالیها
تیممورایسبازیبزرگمقابلپرسپولیسرابرد

بازگشت طلایی به لیگ
حسـاس ترین دیـدار هفتـه دهـم رقابت هـای لیـگ برتـر فوتبال را عصر 
دیـروز دو تیـم سـپاهان و پرسـپولیس در اصفهـان برگـزار کردنـد کـه 
در پایـان ایـن طلایی پوشـان بودنـد کـه بـا ارائـه نمایشـی بهتـر نسـبت 
بـه یکـی از رقبـای اصلـی خـود بـرای قهرمانـی، ال کلاسـیکوی فوتبـال 
ایـران را بردنـد و جایـگاه خـود در جـدول را بهتـر کردنـد. پرسـپولیس 
در ایـن دیـدار نبیـل باهویـی کـه در دو دیـدار اخیـر تیمـش در ترکیـب 
اصلـی بـود را بـه دلیـل مصدومیـت در اختیـار نداشـت و دوبـاره 
شـاهد حضـور شـهاب زاهـدی در خـط حملـه ایـن تیـم بودیـم. حضور 
یگـی هـم دیگـر تغییـری بـود کـه یحیی گل محمدی  سـرلک بـه جـای ر
بـرای ایـن دیـدار در تیمـش ایجـاد کـرده بـود. دو تیـم در نیمـه نخسـت 
بیشـتر احتیـاط را در دسـتور کار خـود داشـتند و اولویـت دو مربـی 
گل نخـوردن در ایـن مسـابقه حسـاس بـود. بـه همیـن دلیـل شـاهد 
ی بـدون گل  ی دروازه دو تیـم نبودیـم تـا بـا تسـاو موقعیـت چندانـی رو
راهی رختکن شـوند. در شـروع نیمه دوم ژوزه مورایس تصمیم گرفت 
ی کـه به تازگـی از بنـد مصدومیـت رهـا  یار مغانلـو بـه بـاز بـا آوردن شـهر
کتیـک  شـده اسـت زهـر خـط حملـه خـود را افزایـش دهـد کـه تغییـر تا
ی دروازه حریف  او نتیجه داد و سـپاهانی ها در این نیمه فشـار را رو
افزایـش دادنـد. درنهایـت حمـلات میزبـان در دقیقـه 70 نتیجـه داد و 
ضربـه آزاد اسـتثنایی رضـا اسـدی وارد دروازه بیرانونـد شـد تـا تنهـا گل 
ایـن دیـدار حسـاس رقـم خـورده و سـپاهان برنـده ایـن جدال حسـاس 
لقـب بگیـرد. در ادامـه تغییراتـی کـه یحیـی در ترکیـب تیمـش ایجـاد 
کـرد نتیجه بخـش نبـود و در پایـان ایـن سـپاهان بـود کـه بـا کسـب سـه 
ی کمتـر در رتبـه پنجـم قـرار گرفتـه و  امتیـاز ایـن دیـدار و البتـه دو بـاز
بـه هفته هـای آتـی امیدوارتـر شـود. در آخریـن ثانیه هـای ایـن مسـابقه 
یافـت کارت زرد دوم از زمیـن اخـراج شـد تـا  هـم شـهاب زاهـدی بـا در
ی بعـدی تیمـش برابـر هـوادار را از دسـت بدهـد. در دیگـر دیـدار  بـاز
روز آخـر هفتـه دهـم نیـز نسـاجی در خانـه بـا نتیجـه دو بر یک مغلوب 
ذوب آهن شـد تا روزهای سـخت رحمتی در قائمشـهر ادامه داشـته 

باشـد و ایـن مربـی جـوان بـه درهـای خروجـی باشـگاه نزدیـک شـود.

باشگاهمنتظربرنامهیحییبرایبازیباالنصر

 احتمال اردوی کوتاه مدت سرخپوشان
 در عربستان

پرسـپولیس بعد از شکسـتی که روز گذشـته مقابل سـپاهان متحمل 
ی بـا النصـر خواهـد  شـد بـا چنـد روز اسـتراحت خـود را آمـاده بـاز
ی هـای پرفشـارش در آبان مـاه نتوانسـت نتایـج  کـرد. ایـن تیـم در باز
خوبـی کسـب کنـد تـا حـدی کـه از سـویی موقعیـت خوبـی در جـدول 
رقابت های لیگ برتر ندارد و از سوی دیگر صعودش از مرحله گروهی 
گر کشیده شده است. در چنین شرایطی  لیگ قهرمانان هم به اما و ا
تعطیلـی بهتریـن فرصـت بـرای یحیـی و تیمـش خواهـد بـود تـا خـود را 
ی بـا النصـر کننـد. در ایـن میـان باشـگاه پرسـپولیس منتظـر  آمـاده بـاز
ی بـا تیم پرسـتاره عربسـتانی را  اسـت تـا یحیـی برنامـه تیمـش بـرای بـاز
ی زودتر  اعلام کند. سـرمربی پرسـپولیس تمایل دارد تیمش چند روز
ی کوتاه مدتـی در فضـای جدیـد بـا امکانـات  بـه عربسـتان رفتـه و اردو
بهتـر داشـته باشـند امـا او قبـل از هـر چیـز منتظـر مشـخص شـدن 
تعـداد ملی پوشـان تیمـش اسـت. یحیـی در شـرایط فعلـی از عـدم 
یکنان سـابق ملی پوشـش اسـتقبال خواهد کرد  دعوت هر یک از باز
گردانش فرصت کافی برای اسـتراحت داشـته باشـند و هم  تا هم شـا

اینکـه بتواننـد بـا تیمـی کامـل راهـی عربسـتان شـوند. 

MRIتکلیفمدافعآبیهارامشخصمیکند

مرادمند دربی را از دست داد؟
ی  کتـور رو یکـن ترا کتـور تـکل باز در دقیقـه 37 دیـدار اسـتقلال و ترا
یکن شـده تا  پـای محمدحسـین مرادمنـد باعـث مصدومیـت ایـن باز
بـا درخواسـت وحیـد کاظمـی داور ایـن دیـدار و توقفـی که ایجاد شـد، 

یکـن بـا برانـکارد بـه بیـرون از میـدان هدایـت شـود.  ایـن باز
یکن  نکته قابل توجه اینکه پزشکان استقلال خیلی زودتر از این باز
متوجه وضعیت مردامند شده و با اشاره به نیمکت آبی ها خواستار 
تعویـض مدافـع ایـن تیـم می شـوند امـا در حالـی کـه کـه مشـخص بـود 
ی ادامه بدهد و پزشکان استقلال هم اصرار  مرادمند نمی تواند به باز
ی داشـتند مدافـع اسـتقلال بـا اصـرار بیـش از حـد خـود  بـه تعویـض و
ی تعویض  ی برگشـته بـا ایـن حـال درنهایـت دقیقـه 40 باز بـه زمیـن بـاز
ی اسـتقلال انجـام شـده و امیـد حامـدی فـر جـای مرامنـد را در  اجبـار
زمین می گیرد. نکته قابل توجه اینکه شنیده می شود محمدحسین 
مرادمنـد از ناحیـه زانـو و ربـاط داخلـی آسـیب دیـده و روز گذشـته نیـز 
ی مشـخص شـود. در  از پـای خـود عکـس گرفتـه تـا وضعیـت نهایـی و
این خصوص شـنیده می شـود پاسـخ MRI وضعیت نهایی مرادمند 

را مشـخص خواهد کرد. 
ی از  ی و درخصـوص مرادمنـد شـنیده می شـود مـدت زمـان دور
کـه بـه ایـن ترتیـب ایـن  میادیـن احتمـالا بـه دو مـاه خواهـد رسـید 
ی هـای بعـدی اسـتقلال از جملـه دربـی 102 پایتخـت را  یکـن باز باز
هـم از دسـت خواهـد داد. هرچنـد بـا مصدومیـت پورعلی گنجـی این 
یکـن از شـانس حضـور در تیـم ملـی هـم برخـوردار بـود کـه بـه نظـر  باز
می رسـد بـا ایـن وضعیـت پرونـده حضـور مرادمنـد در جـام ملت هـا 

نیـز بسـته شـده باشـد. 
کتـور بـا سیسـتم 3-5-2  نکتـه دیگـر اینکـه نکونـام در دیـدار بـا ترا
و بـا حضـور هـر سـه مدافـع میانـی و تخصصـی تیمـش، اسـتقلال را 
ارنـج کـرده و در ایـن بیـن چشـمی به عنـوان رهبـر خـط میانـی و بـرای 
ی بـه مرکـز زمیـن منتقـل شـده بـود کـه حـالا و بـا وضعیـت بـه  یسـاز باز
وجود آمده به نظر می رسـد سـرمربی اسـتقلال یا باید دسـت به تغییر 
زده و چشمی را دوباره به یک خط عقب منتقل و در میانه مرکز خط 
ی بدهد یا اینکه در غیاب مدافع  دفاعی برای سیستم سه دفاعه باز
ی بـا چهـار دفـاع را بـا حضـور سـلیمی و سـهرابیان  مطمئـن خـود، بـاز
در دسـتور کار قـرار بدهـد. البتـه اسـتقلالی ها در ترکیـب خـود امیـد 
ی در خـط دفاعـی را هـم دارد.  حامدی فـر را هـم دارنـد کـه سـابقه بـاز

پساز2روزتعطیلی

استقلالی ها از فردا استارت می زنند
کتور از  تمرینات تیم فوتبال استقلال بعد از برتری ارزشمند مقابل ترا
هفته دهم رقابت های لیگ برتر با دستور کادرفنی این تیم به مدت 
دو روز تعطیـل شـده و اسـتقلالی ها دو روز گذشـته را بـه اسـتراحت 
پرداختنـد. ایـن در حالـی اسـت کـه بـا تصمیـم نکونـام قـرار اسـت از 
یکنـان ایـن تیـم  فـردا تمرینـات اسـتقلالی ها از سـر گرفتـه شـده و باز
ی دیدارهـای ملـی، بـرای دور نشـدن از شـرایط  در مـدت زمـان برگـزار

مسـابقه دوبـاره کار خـود را آغـاز کننـد. 

اخبار کوتاه

ــا  ــد امـ ــه المپیـــک نشـ ــود بـ ــه صعـ ــق بـ ــران موفـ ــال ایـ ــی فوتبـ ــم ملـ ــه تیـ اگرچـ
دختـــران ایـــران بـــا عملکـــرد خوبـــی کـــه از خـــود بـــه نمایـــش گذاشـــتند، نشـــان 
ـــر شـــده اســـت  ـــر و کمت ـــا کمت ـــا تیم هـــای مطـــرح دنی دادنـــد کـــه فاصلـــه آنهـــا ب
ـــران و وجـــود  ـــان گفـــت کـــه حمایـــت کافـــی از دخت ـــا اطمین و حـــالا می تـــوان ب
ــروط  ــابقات، شـ ــه مسـ ــا بـ ــزام آنهـ ــی مناســـب پیـــش از اعـ ــای تدارکاتـ اردوهـ
اصلـــی موفقیـــت آنهاســـت. مســـاله ای کـــه در اســـترالیا هـــم بســـیار مشـــهود بـــود 
ـــا باعـــث نتایجـــی متفـــاوت می شـــد.  و وجـــود اردوی تدارکاتـــی مناســـب یقین
ـــال ایـــران در گفت وگـــو  ـــم ملـــی و خانـــم گل فوتب ، مهاجـــم تی ـــور افســـانه چترن
بـــا »فرهیختـــگان« از حضـــور در اســـترالیا، بـــازی بـــا تیـــم چهـــارم 
جهـــان و شـــرایط متفـــاوت تیـــم ملـــی در صـــورت وجـــود اردوهـــای 

تدارکاتـــی مناســـب گفـــت. 

همه ما می دانستیم که برای مرحله دوم انتخابی المپیک برای جنگی 
یکنان تیم  نابرابر به اســـترالیا می رویم. به عنوان یکی از اصلی ترین باز

ملی بازی ها را چطور دیدید؟
مـــا زمـــان خوبی بـــرای آماده ســـازی بهتر تیم داشـــتیم اما 
متاسفانه نشد که بازی تدارکاتی بیشتری انجام دهیم 
ولی با نتایجی که به دست آمد مطمئنم که مسئولان 
فدراسیون نگاه ویژه تری به فوتبال بانوان خواهند 
داشـــت. همچنیـــن مـــا هم بـــه ایـــن خودباوری 
یکنان، فاصله  رسیدیم که تلاش کادر فنی و باز

ما را تیم های سطح اول دنیا کم کرده است. 

  بـــا یـــک اردو به اســـتقبال بازی با اســـترالیا رفتید و به این مرحلـــه از انتخابی المپیک 
اعزام شدید. نبود اردوها چقدر مشهود بود؟

مـــا شگفتی ســـازی کردیـــم. در میانمـــار  تیمی که 20 پله در رنکینـــگ از ما بالاتر بود را 
شکست دادیم و به دور بعد صعود کردیم. اتفاقی که در خاطر همه دختران فوتبال 
ایران می ماند. ما بهترین نتایج را کسب کردیم اما فقط با یک بازی تدارکاتی به استقبال 
مرحله بعد رفتیم و کار در استرالیا برایمان سخت شد. ما ثابت کردیم که اگر بازی 

تدارکاتی بیشتر داشتیم امروز نتیجه ای متفاوت  را می دیدیم. 

گران  درباره بازی با اســـترالیا بیشـــتر توضیح می دهید؟ بازی در آن جو مقابل تماشـــا
بسیار چطور بود؟ 

یکنـــان تیـــم ملی ایـــران برای اولین بار بود که تجربه بازی در اســـتادیوم با آن  همـــه باز
یکنانی  گر را از نزدیک لمس می کردند. بازی با تیم چهارم جهان و باز تعداد تماشـــا
که در سطح اول فوتبال اروپا بازی می کردند و تلاش 90 دقیقه ای ما برای دفاع از نام 

و  اعتبار کشورمان حس خیلی خوب و تجربه بزرگی بود. 

یکنان، کمتر شدن فاصله میان ایران و کشورهای دیگر  گفتید با تلاش کادر فنی و باز
مشهود است. حالا می توانیم بگوییم که کمبود حمایت ها و اردوهای تدارکاتی مشکل 

اصلی تیم ملی فوتبال ماست؟
قطعا. بچه ها در این مسابقات واقعا با غیرت به جنگ تیم هایی رفتند که با برنامه  ریزی 
بلندمدت از جام جهانی و بعد مسابقات آسیایی هانگژو به این مسابقات آمده بودند اما برای 
ما این طور نبود. وجود بازی تدارکاتی و اردوهای بیشتر می توانست نتایج بهتری را رقم بزند. 

یکاوری بعد از مسابقات.  ؟ شرایط باشگاهی و ر از این روزهای خودتان چه خبر
یکاوری  بعد از انجام سه بازی سنگین از استرالیا تازه رسیدم و فرصت کمی برای ر

دارم. به زودی خبر بستن قراردادم را هم اعلام می کنم. 

یگانه عصاری
خبرنگار

افسانه چترنور در گفت وگو با »فرهیختگان«: نیاز به بازی های تدارکاتی بیشتر داشتیم 

فاصله ما با سطح اول فوتبال بانوان کم شده است


